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Oświadczenie skierowane do ministra zdrowia Bartosza Arłukowicza 

W Polsce od kilkunastu lat rośnie grupa osób w podeszłym wieku. Oznacza to, że coraz większa rzesza 

Polaków wymaga opieki lekarzy zajmujących się osobami w podeszłym wieku, podczas gdy w naszym kraju 

dramatycznie brakuje geriatrów. Czynnych zawodowo lekarzy tej specjalności jest stu – tak niska liczba spe-

cjalistów powoduje, że w wielu regionach Polski nie ma żadnego lekarza geriatry. Sytuacja w tym zakresie, 

jak prognozuje GUS, z roku na rok będzie się pogarszać. Prognozy wskazują, że za dwadzieścia lat co czwar-

ty Polak przekroczy wiek sześćdziesięciu pięciu lat, a średnia życia będzie dłuższa. 

Już dzisiaj sytuacja pacjentów w podeszłym wieku pogarsza się w związku z tym, że brakuje klinik geria-

trycznych. Dyrektorzy szpitali blokują powstawanie takich klinik, ponieważ wycena usług w zakresie opieki 

geriatrycznej dokonana przez NFZ jest niska. Równie ważnym czynnikiem powodującym, że osoby w pode-

szłym wieku mają niedostateczny dostęp do lekarza geriatry, jest to, że na listach rezydenckich nie pojawiają 

się propozycje pracy dla tych specjalistów. Brakuje też chętnych do zdobywania specjalizacji lekarza geriatry 

W związku z przedstawioną sytuacją zwracamy się z uprzejmą prośbą o informację, jakie działania po-

dejmuje ministerstwo, jeżeli chodzi o motywowanie dyrektorów szpitali do tworzenia klinik i oddziałów spe-

cjalizujących się w geriatrii.  

Prosimy też o odpowiedź na pytanie: czy planowane jest zmodyfikowanie list rezydenckich lekarzy tak, 

aby uwzględnione zostały na nich miejsca dla geriatrów. 
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